
Sastanak Grupacije održavanja čistoće HGK,  

Poreč 6.6.2019. 

 

Sastanak je održan zbog nekoliko aktualnih izazova s kojima se suočavaju tvrtke Grupacije.  

Voditelj g. Vić je istaknuo kako se najčešće na poticaj nekih povremenih korisnika u obalnim 

krajevima RH događaju pritužbe na cjenik te u nekim slučajevima Ministarstvo zaštite okoliša 

i energetike i Uredi državne uprave poništavaju Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada. Razlozi 

poništenja odluka su često u tehničkim pogreškama (nedosljedna ili zakonski neutemeljena 

terminologija) ili zbog nedostatka temeljnog tumačenja smisla Uredbe o gospodarenju 

komunalnim otpadom. U odlukama koje okvirno imaju 90% minimalne cijene javne usluge i 

10% varijabilnog dijela smatra se kako takav omjer ne pogađa smisao principa „potrošač 

plaća“. Također, događa se naplata po metru četvornom prostora što je Ministarstvu 

neprihvatljivo i nije u skladu s Uredbom. 

MZOE je stava kako minimalna javna usluga mora iznositi jednako za sve. Predstavnici 

Grupacije su prikazali projekciju cijena na taj način te ukazali kako to donosi velik rast cijena 

za stalne korisnike.  Za sada nije izneseno konkretno rješenje.  

G. Vić apelira na sva komunalna društva da još jednom prekontroliraju svoje cjenike. Također 

predlaže predstavnicima tvrtki da počnu komunicirati sa svojim gradonačelnicima i 

načelnicima oko neminovnog rasta cijena usluge prikupljanja otpada te problema s odlukama. 

G. Sonja Polonijo istaknula je kako su se pojedini gradonačelnici unutar Udruge gradova 

angažirali oko problema poticajne naknade, odlagališta i odluka. 

Sljedeća sjednica Grupacije najavljena je za rujan. 
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